
Skrivelse till idrottsnämnden 

 

Skrivelse om att tidigarelägga renoveringar p.ga. pandemin 

Pandemin har påverkat hela Stockholm och många av våra verksamheter negativt. I och med 

förslaget i denna skrivelse vill vi se om pandemin på något sätt kan leda till något positivt för 

våra verksamheter. Staden har en långsiktig och genomarbetad planläggning för vad som ska 

renoveras och det finns en plan för när detta ska ske. Samtidigt har pandemin lett till att stora 

delar av vårt fastighetsbestånd står tomt eller är utnyttjat till låg grad sett till hur det annars 

hade utnyttjats. Vi anser därför att idrottsnämnden tillsammans med fastighetsnämnden 

systematiskt ska se över vilka renoveringsprojekt som kan tidigareläggas pga. pandemin. 

Med en lägre nyttjandegrad är det möjligt att tidigare än planerat sätta igång eventuella 

renoveringsplaner av enklare karaktär och/eller renoveringsplaner där ramavtal finns på plats. 

På så vis rustar staden för att öppna upp samtidigt som det sparas pengar och tid.  

  

Mot bakgrund av ovanstående vill vi att:  

 

Idrottsnämnden tillsammans med Fastighetsnämnden systematiskt ser över de 

liggande renoveringarna och upprustningsplanerna för att se vilka åtgärder som kan 

tidigareläggas. 
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